
 
 

TORNAREM A PASSAR FRED  
2 ANYS MÉS !!!!!! 

 
Avui hem tingut una reunió amb l’empresa per tractar del 
tema de vestuari, on se’ns ha fet a mans una proposta d’acord 
amb catàleg de peces d’uniformitat pels membres del Cos de 
Mossos d’Esquadra. 
 
S’ha parlat de les botes especials d’hivern que dotaran en un 
principi a unes unitats de manera immediata, però no les 
donaran a tot el Cos fins començar l’any 2007, amb la qual 
cosa, patirem durant dos hiverns més les inclemències del 
temps. Segons l’APPAC però, a l’abril havien signat un acord 
amb l’empresa pel qual donarien botes a tothom més aviat. 
Sobre folres polars en substitució del jersei, pel 2007 també 
(l’excusa es que no hi ha pressupost).  
Els companys d’ARRO, seguiran solament amb una granota, 
que com ja sap caminar sola us estalviarà la feina de portar-la 
a rentar. 
 
I això es tot amics, no hem parlat de samarretes tèrmiques, ni 
de sobrepantalons, ni de..... A la propera revista ja us 
explicarem amb més detall les penúries d’aquest nou acord. 
 
Nosaltres no l’ha hem signat. Això si, el Subdirector de 
personal té una altre signatura dels companys del SPC-
CCOO.  
Podeu veure l’acord a la nostra web.  
 
Catalunya 14 de desembre de 2.005 
Oscar Luis Juarranz Moratilla. 


